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《《《《易易易易存款存款存款存款》》》》服務服務服務服務申請表申請表申請表申請表《《《《SMART Deposit》》》》Subscription Form 

Type of Account: 期貨戶口期貨戶口期貨戶口期貨戶口 Futures Account     

    日期日期日期日期 Date:_________________  

客戶名稱 

Account Name  
 

證券戶口號碼 

Account Number 
 

聯絡電話 

Contact Number 
 

電郵地址 

Email Address 
 

本人/吾等明白本人/吾等將於成功申請《易存款》服務後獲發一獨立銀行分帳號，以便日後本人/吾等存款至貴公司之證券帳戶

之用，並授權貴公司在成功申請存款服務後每年的首七個工作日內於本人/吾等的證券帳戶內扣除港幣$240 元年費。就開立《易

存款》服務一事，本人已閱讀及同意遵守此申請表所刊載之所有條款及細則。 

 

本人/吾等同意就變更《易存款》服務事宜，貴公司將收取港幣$100 行政費。 

 
I/We understand that I/we will be assigned with a unique sub-account number for depositing fund into my/our Securities Account 

maintained with you after successful subscription of the service, and authorize the Company to deduct an annual fee of HK$240 from my 

Securities trading account on or before the first seven working days of each year. I/We have read and agreed to be bound by all the Terms 

and Conditions regarding the “SMART Deposit” Service contained in this Application form. 

 

I/We agree that for the request of inter-changing the “SMART Deposit” service, an administration fee of HK$100 will be levied. 

 

《《《《易存款易存款易存款易存款》》》》服務服務服務服務 “SMART Deposit” service：：：：    

� 申請申請申請申請 subscribe 

    
�    中國銀行中國銀行中國銀行中國銀行((((香港香港香港香港))))有限公司有限公司有限公司有限公司(“(“(“(“中國銀行中國銀行中國銀行中國銀行””””) ) ) ) Bank of China (Hong Kong) Limited (“BOC”) 

    
� 變更至變更至變更至變更至    Change to 

 �    渣打銀行渣打銀行渣打銀行渣打銀行((((香港香港香港香港))))有限公司有限公司有限公司有限公司((((““““渣打渣打渣打渣打””””))))    Standard Chartered Bank (Hong Kong) Company Limited 

(“SCB”)    

    
� 取消取消取消取消 Cancel 

 

   

 注意事項： 

Notes: 
-  銀行分帳戶服務僅適用於證券帳戶證券帳戶證券帳戶證券帳戶((((港幣港幣港幣港幣))))存款 
 Sub-Account Banking Service is applicable to Hong Kong Dollar deposit for Securities Trading Account only 
-  截止記帳時間為本港時間下午 5 時正，逾時存款將順延至下一個工作天處理 
 Fund deposit should be made before 5:00 p.m. of Hong Kong time or it will be processed on the next business day 
-  元大寶來證券(香港)有限公司保留調整服務費的最終權利，而不作預先通知 
 Yuanta Securities (Hong Kong) Company Limited reserves the ultimate rights to modify the service charge without prior notice 
- 客戶如申請存款靈服務必須提供護照副本作英文名字核對或提供其它証明文件，如信用卡等(適用於香港以外地區客戶)。 

  To subscribe <<English Name>> Service, please provide copies of passport or other document such as Credit Cards for English  

 name verification (for non-Hong Kong residents only). 

 
 
 
➨ 
_____________________________________                                  

     

 客戶簽署 Client’s Signature(s)      
  請用留存本行紀錄之簽署式樣  

  Please use signature(s) filed with Yuanta Securities (Hong Kong) Company  

  Limited 

  

請用正楷填寫。 Please complete in BLOCK LETTERS. 

For Official Use Only 

Sub-Account Number 

   

Sub- Account Short Name 

 

S.V. Approved By 
Inputted By Checked By 

CAS BOS CAS BOS 

      


